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Město Budyně nad Ohří, Mírové nám. 65, 411 18 Budyně nad Ohří 

 

Zápis č. IV/2024 z veřejného zasedání  

 

ZASTUPITELSTVA MĚSTA BUDYNĚ NAD OHŘÍ  

ze dne 11.12.2024 od 17:00 do 21:40 hodin 
 

 

Přítomni:        13 členů  zastupitelstva  města, omluveni 2,  dočasně omluven 0, neomluven 0,  

                         (viz. prezenční listina) 

 

 

 

 

 

Pořad jednání:      

 

1. Zahájení 

2. Informace o usnášeníschopnosti 

3. Schválení programu 

4. Volba orgánů zastupitelstva 

5. Kontrola usnesení 

6. Zápis z jednání zastupitelstva ze dne 11.09.2024 

7. Hospodaření města k 30.9.2024 

8. Návrh rozpočtu na rok 2025 

9. Návrh střednědobého výhledu rozpočtu na období 2026-2028 

10. Čerpání příspěvku na provoz zřízených příspěvkových organizací 

11. Majetkové záležitosti   

a)  Návrh smlouvy na bezúplatný převod pozemků p.p.č 1491/10 a 1491/11,  

                    k.ú. Budyně nad Ohří (Správa železnic, státní organizace) 

b)  Nabídka odkupu pozemku p.p.č. 116/1, v k.ú. Budyně nad Ohří (Federace židovských obcí) 

c)  Nabídka odkupu části pozemku v k.ú. Budyně nad Ohří na ploše v PZV 4 

12. Rozpočtová opatření   

        a) Schválená radou města 

        b) Návrh rozpočtového opatření RO/2024/017 

13. Podání žádosti o dotaci na opravu Pomníku padlých z I. světové války, k.ú. Písty 

14. Podání žádosti o neinvestiční dotaci k Ústeckému kraji z programu Podpora regionální kulturní  

činnosti na rok 2025  

15. Informace starosty o činnosti rady 

16. Různé 

17. Interpelace 

18. Diskuse 

19. Usnesení 

20. Závěr 
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1) Zahájení  

Starosta Ing. Petr Kindl přivítal všechny přítomné zastupitele i občany a zahájil jednání.  

 

 

2) Informace o usnášeníschopnosti 

Starosta konstatoval, že je v okamžiku zahájení jednání přítomno 13 zastupitelů,   

omluvili se 2 zastupitelé. Zastupitelstvo města je tedy usnášeníschopné ve všech projednávaných 

záležitostech. Prezenční listina je součástí zápisu. 

 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města Budyně nad Ohří bere na vědomí usnášeníschopnost dnešního zastupitelstva.  

Zastupitelé města hlasovali o usnesení č. 103/2024/ZM 

Počet hlasujících:   13     Pro:    13       Proti: 0       Zdržel se:  0 

SCHVÁLENO 

 

 

 3) Schválení programu 

     Starosta seznámil členy zastupitelstva s navrženým programem. 

  

 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje program dnešního jednání. 

Zastupitelé města hlasovali o usnesení č. 104/2024/ZM 

Počet hlasujících: 13     Pro: 13  Proti: 0 Zdržel se: 0 

SCHVÁLENO 

 

 

4) Volba orgánů zastupitelstva 

    V rámci tohoto bodu byla navržena návrhová komise, ověřovatelé zápisu, pracovní předsednictvo  

a zapisovatel jednání. Starosta navrhl, aby členy návrhové komise byli zastupitelé:  

Ing. Michal Vogel, Milena Doušová, Ing. Dagmar Opalecká 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města Budyně nad Ohří schvaluje návrhovou komisi ve složení: 

Ing. Michal Vogel, Milena Doušová, Ing. Dagmar Opalecká 

Zastupitelé města hlasovali o usnesení č. 105/2024/ZM 

Počet hlasujících:   13     Pro:   13    Proti:   0  Zdržel se: 0 

SCHVÁLENO 

 

     

Starosta navrhl, aby ověřovateli zápisu byli zastupitelé: MUDr. Jana Rážková, Mgr. Jaroslav Král 

 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města Budyně nad Ohří schvaluje ověřovatele zápisu:  

MUDr. Jana Rážková, Mgr. Jaroslav Král  

Zastupitelé města hlasovali o usnesení č. 106/2024/ZM 

Počet hlasujících:   13   Pro:   10 Proti: 0 Zdržel se: 3 

SCHVÁLENO 
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Pracovním předsednictvem je Rada města Budyně nad Ohří. 

 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města Budyně nad Ohří bere na vědomí, že pracovním předsednictvem je Rada města.  

Zastupitelé města hlasovali o usnesení č. 107/2024/ZM 

Počet hlasujících: 13    Pro:   9        Proti:    0      Zdržel se: 4 

SCHVÁLENO 

 

 

     Dále starosta navrhl, aby zapisovatelkou byla paní Veronika Piteĺová. 

 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města Budyně nad Ohří schvaluje zapisovatelku paní Veroniku Piteĺovou. 

Zastupitelé města hlasovali o usnesení č. 108/2024/ZM 

Počet hlasujících: 13      Pro:  13      Proti:     0     Zdržel se: 0 

SCHVÁLENO 

 

 

 

 

5)  Kontrola usnesení 

      Starosta provedl kontrolu usnesení č. 68/2024/ZM až 102/2024/ZM z minulého jednání zastupitelstva 

města ze dne 11.09.2024.  

 

Má někdo dotazy? 

 

p.Snášel-četl jste, že jsme neschválili pořízení stavební uzávěry, my jsme schválili v podstatě pověření  

              rady, to nezaznělo. Zaznělo, že jsme schválili pověření rady zřídit stavební uzávěru.   

              Zastupitelstvo se vyjádřilo jasně. 

p.Kindl- přečtu, Zastupitelstvo města Budyně nad Ohří pověřuje radu města zahájit jednání o stavební  

              uzávěře, pro celou plochu V4 na následném jednání rady města, ano, toto jsme schválili,  

              a na následném jednání rady byly předloženy podklady pro stavební uzávěru 

 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města Budyně nad Ohří bere na vědomí zprávu o kontrole  

usnesení č. 68/2024/ZM až 102/2024/ZM z minulého jednání zastupitelstva města ze dne 11.09.2024. 

Zastupitelé města hlasovali o usnesení č. 109/2024/ZM 

Počet hlasujících:   13    Pro:    10     Proti:   0      Zdržel se: 3       

SCHVÁLENO 
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6) Zápis z jednání zastupitelstva ze dne 11.09.2024 

      Zapisovatelka Veronika Piteĺová vyhotovila zápis z jednání zastupitelstva ze dne 11.9.2024, který 

zaslala dne 26.9.2024 ověřovatelům k podpisu. Zápis podepsali: starosta Ing. Petr Kindl, místostarosta 

Jaroslav Vanča, zapisovatelka Veronika Piteĺová a ověřovatelka zápisu a zastupitelka města  

Mgr. Petra Hartmanová, M.B.A., druhý ověřovatel zápisu a zastupitel města Mgr. Filip Snášel uvedl, že má 

problémy s pasážemi k bodům, které se týkají územního plánování, a odmítl zápis podepsat.  

Starostou Ing. Petrem Kindlem byl 1.10.2024 písemně seznámen s tím, že zápis není doslovným přepisem 

diskutujících a byl vyzván, aby písemně uvedl konkrétní požadavek k doplnění textu do zápisu, nebo uvedl 

změnu v textu zápisu. Ověřovatel zápisu Mgr. Filip Snášel konkrétní text, ani návrh na opravu textu 

nedodal. 

Zastupitelé města obdrželi s pozvánkou na dnešní jednání zastupitelstva, tj. 11.12.2024 zápis z 11.9.2024,  

a e-mailovou korespondenci o tomto bodu programu.  

 

 

Uvést zápis do platnosti je možné provést dvěma způsoby. 

 

1) Návrhem a schválením nového ověřovatele, který zápis podepíše. 

2) Schválením zápisu zastupitelstvem města na dnešním jednání. 

Navrhuji druhý způsob, to znamená schválením zastupitelstvem města na dnešním jednání. 

Vzhledem k nedodání konkrétního požadavku zastupitele Mgr. Filipa Snášela navrhuji, aby zastupitelstvo 

města schválilo zápis z jednání z 11.9.2024 tak, jak byl zapsán zapisovatelkou a podepsán starostou, 

místostarostou, zapisovatelkou a jedním ověřovatelem.  

 

Má někdo připomínky?    

 

Rozprava: 

 

p. Snášel-já jsem vám dodal konkrétní body, připomínky, konkrétní citace, konkrétní problémy, které jsem 

                s tím měl, byl jsem na úřadě, řešil jsem to s pí Pitelovou, neříkejte, že jsem vám něco nedodal, 

              -dohodněme se, že pasáže budou celé k těm bodům, nebo tam nebudou vůbec, a vy přiložíte   

                k zápisu záznam z toho jednání 

p.Kindl- všem zastupitelům jsem zaslal e-mailovou korespondenci, kterou jsem měl k dispozici 

            - k vaší korespondenci, kde uvádíte, s čím máte problém, na to jsem vám odpověděl: 

              uvádím k vašim připomínkám: první připomínka-nekonkrétní, nesrozumitelná, dále jsem vás jasně 

              vyzval, abyste dodal text, který chcete do zápisu zapsat 

p.Snášel-konkrétní připomínky jsem uvedl v naší korespondenci, jsou tam citované body, a je tam citovaná 

               pasáž, cituji: u některých bodů diskuze zcela chyběla, viz. body 7,7a,7b, a zápis z jednání 

               zastupitelstva města není komentář 

p.Kindl- k tomu bodu 7,7a,7b očekávám od vás konkrétní text, měl jste dodat emailem, vyzval jsem vás,  

               abyste dodal 

p.Snášel-když něco zcela chybí, nemůžu nic dodat 

p.Kindl-ukažte mi text, který chcete dodat do zápisu zastupitelstva 

p.Snášel-to má dodat zapisovatelka 

p.Kindl- ta ho dodala  

p.Snášel-u těch konkrétních bodů 7a,7b, nebylo nic 

p.Kindl- v zápisu je bod 7- Regulační plán PZV 4, je tam rozprava, návrh na usnesení, druhý návrh  

               na usnesení, další rozprava a další návrh na usnesení 

p.Snášel-z našeho pohledu, buď ať tam je všechno, co se tady řekne, a nebo ať existuje veřejně  

               dostupný záznam se zápisem, aby lidi mohli do něho nahlédnout a vyhledat si, co kdo řekl 

p.Kindl-zápis není doslovným zaznamenáním 

p.Snášel-z mého pohledu není možné do zápisu dávat nepřesná vyjádření, nebo shrnující vyjádření 

p.Kindl-proto jste byl vyzván, abyste dodal konkrétní vaši variantu 

p.Snášel-psal jsem vám to 



5 
 

p.Kindl-nedodal jste, vy jste navrhl, jak to má vypadat, ale nedodal jste váš konkrétní text 

p.Jelínek-z jednání se dělá audiozáznam 

p.Kindl-ano, dělá se audiozáznam 

p.Jelínek-je problém ho poskytnout všem 

p.Kindl-pokud by byl poskytován všem, musí být anonymizován 

p.Jelínek-když bude poskytován pouze zastupitelům 

p.Kindl-musí být anonymizován, podle informací Ministerstva vnitra 

p.Poch-p.Snášel chce, aby ten zápis, byl pokaždé ve stejné formě, aby ta rozprava tam nebyla zaznamenána  

            vůbec,  a nebo, aby byla u všech bodů, a v plném rozsahu 

p.Kindl-v zápise by měla být rozprava, důvodová zpráva a hlasování, zápis není doslovným zaznamenáním  

              toho, kdo co říká 

pí Doušová-důležitý je konečný výsledek 

p.Poch-kdo ten výstup formuluje, já můžu mít z té rozpravy jiný pocit než vy, to nejde udělat výstup,   

             výstupem je hlasování 

pí Doušová-tady se na spoustu věcí diskutuje, a můžu na závěr té diskuze i změnit názor, který jsem 

                    před tím měla úplně jiný, a může z toho být jiný výstup 

p.Poch-kdo rozhodne o tom, jak ten výstup bude vypadat 

p.Snášel-na začátku diskuze budete mít nějaký názor, který zazní v zápise, z diskuze vyplynulo: „a,b,c“, 

               pak názor změníte, a to už se v tom zápise neobjeví 

pí Doušová-tak jsem potom hlasovala, a ten hlas přece mluví za vše 

p.Kindl-ukončuji rozpravu k tomuto bodu 

               

 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města Budyně nad Ohří schvaluje zápis z jednání zastupitelstva ze dne 11.9.2024 tak,  

jak byl zapsán zapisovatelkou a podepsán starostou, místostarostou, zapisovatelkou a jedním ověřovatelem. 

Zastupitelé města hlasovali o usnesení č. 110/2024/ZM 

Počet hlasujících:  13   Pro:   8  Proti:   3      Zdržel se: 2         

SCHVÁLENO 

 

 

 

7) Hospodaření města k 30.9.2024 

      Zastupitelé města k dnešnímu jednání obdrželi výkaz FIN 2-12M sestavený k 30.9.2024, jehož obsahem 

je přehled plnění daňových příjmů, nedaňových a kapitálových příjmů dle paragrafu a položek, dále přijatých 

transferů dle položek. Obsahuje také plnění běžných a kapitálových výdajů dle paragrafu a položek.  

Pro celkové hodnocení plnění rozpočtu obdrželi zastupitelé celkovou rekapitulaci příjmů, výdajů  

a financování k 30.9.2024.  

Příjmy k 30.9.2024 činily 61.134.200,12 Kč, což je plnění rozpočtu na 80,07 %.  

Výdaje k 30.9.2024 činily 47.378.592,72 Kč, což je plnění rozpočtu na 48,51 %.  

Žádný závazný ukazatel nebyl překročen. 

Konečný stav peněžních prostředků na účtech města k 30.9.2024 činil 48.674.449,99 Kč.  

 

 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města Budyně nad Ohří bere na vědomí zprávu o hospodaření města  

Budyně nad Ohří k 30.9.2024.  

Zastupitelé města hlasovali o usnesení č. 111/2024/ZM 

Počet hlasujících:  13   Pro:   12  Proti:   0      Zdržel se: 1         

  SCHVÁLENO 
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8.Návrh rozpočtu na rok 2025 

       Návrh rozpočtu města na rok 2025 byl předložen zastupitelům v tomto členění: 

Rekapitulace příjmů a výdajů, Návrh rozpočtu - příjmy a Návrh rozpočtu - výdaje.  

 

 

V příjmech jsou závaznými ukazateli: 

- v třídě 1 daňové příjmy celkem 

- v třídě 2 nedaňové příjmy-paragraf 

- v třídě 3 kapitálové příjmy-celkem 

- v třídě 4 – přijaté transfery-jednotlivě 

 

Ve výdajích jsou závazným ukazatelem: 

- paragraf celkem, v tom § 3111 MŠ příspěvek na provoz, §3113 ZŠ příspěvek na provoz,  

- §3141 ŠJ příspěvek na provoz, §6409 pol. 5901 ORG 0100 – poskytnuté dotace jiným subjektům 

- třída 5 běžné výdaje-celkem 

- třída 6 kapitálové výdaje-celkem 

 

      Další informace ke zpracovanému návrhu rozpočtu byly předloženy přehledy příjmů, výdajů v členění 

schválený rozpočet 2024, upravený rozpočet k 31.10.2024, skutečnost k 31.10.2024 návrh rozpočtu 2025. 

Výdaje jsou dále členěny na běžné výdaje, opravy a investiční výdaje. Návrh příspěvků zřízeným 

příspěvkovým organizacím – Mateřské škole Budyně nad Ohří, Základní škole Budyně nad Ohří a Školní 

jídelně Budyně nad Ohří, návrh rozpočtu sociálního fondu, návrh financování rozpočtu a výkaz o plnění 

rozpočtu Fin 2-12M k 31.10.2024. 

Návrh rozpočtu byl sestaven dle předpokládaného plnění daňových příjmů, vybíraných poplatků  

a vlastních příjmů s ohledem na plnění předcházející období a na základě předpokladů rozdělení daňových 

příjmů ministerstva financí (k datu sestavování návrhu rozpočtu byla dostupná predikce MF ze 9/2024). 

Příjmy celkem včetně transferů činí 70.290 066,00 Kč. 

Na straně výdajů byly do rozpočtu zahrnuty běžné výdaje ve výši 71.691.773,66 Kč, z toho provozní 

výdaje 59.701.773,66 Kč. a nákladnější opravy ve výši 11.990.000,00Kč, a předpokládané investiční  

akce ve výši 31.325.000,00 Kč.  

Objem finančních prostředků na poskytované individuální dotace 300.000,00Kč (převod kompetence  

na radu).  

Ve financování jsou zahrnuty splátky úvěrů ve výši 574.511,88 Kč a rozdíl mezi příjmy a výdaji bude  

kryt ze zůstatku minulých období.   

Další příjmy a výdaje budou zapojovány do rozpočtu případně upravovány v průběhu roku dle přijatých 

dotací a realizovaných akcí rozpočtovými opatřeními. 

Po schválení rozpočtu provede ekonomické oddělení rozpis rozpočtu do plného třídění rozpočtové skladby 

dle vyhlášky č.412/2021 Sb., ve znění pozdějších předpisů. Přesuny mezi položkami výdajů a příjmů  

do výše závazných ukazatelů schváleného rozpočtu, a následně schválených rozpočtových opatření jsou 

změnou rozpisu rozpočtu, nejsou tedy rozpočtovými opatřeními. 

   

Návrh rozpočtu byl zveřejněn dne 25.11.2024 na elektronické úřední desce v plném rozsahu, a na listinné 

ve zjednodušeném rozsahu (rekapitulace). Zastupitelům byl návrh rozpočtu se všemi přílohami zaslán  

na email 6.12.2024. Veřejnost měla možnost zasílat do 6.12.2024 připomínky k návrhu rozpočtu na rok 

2025. Žádná připomínka nebyla doručena. 
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Rozprava: 

 

p.Poch- proč se nemůžeme se zastupiteli podílet na přípravě rozpočtu 

p.Kindl- do rozpočtu jsou zahrnuty investiční akce podle akčního plánu, údržbové akce, které město 

               provádí a ten rozpočet je naplněn těmito akcemi  

p.Poch-proč k samotnému hlasování o rozpočtu nepředchází komunikace se zastupiteli, pracovní jednání  

            o rozpočtu 

p.Kindl-v minulosti k tomu nedocházelo a ty požadavky nebyly, rozpočet je naplněn investičními akcemi,  

              které jsou naplánovány, ty jsou, v akčním plánu, který je zveřejněn 

       -podklady do rozpočtu na příští rok byly dodané září, říjen, od této doby byl sestavený    

        rozpočet, a tímto způsobem můžeme na příští rok udělat v listopadu jednání, neformální schůzka  

        zastupitelů 

 -požadavek p. Pocha- v listopadu roku 2025 se bude jednat při přípravě rozpočtu se zastupiteli  

  o rozpočtu na rok 2026, 

pí Opalecká-odpadové hospodářství-na příjmové stránce 600 tis., ale na výdajové skoro 5mil., je to     

                     správně? Je to položka 3722,3723,3725, jestli platby u obyvatel jsou takhle v nízké částce,  

                     nebo jestli to je někde jinde schované, protože ta disproporce mi přijde hodně veliká 

pí Svobodová-daňové příjmy u vývozu popelnic, to jsou popelnice od fyzických osob podnikajících,  

                       a co se týče popelnic vybíraných od občanů, tak je v té třídě jedna, je to nedaňový příjem 

p.Poch-kolik let nám vydrží rezerva těch našich prostředků, co máme nyní k dispozici 

pí Svobodová- rozpočet je takto schodkový, protože výdaje v tom jsou tam už naplánovány,  

                        ale spousta se jich bude realizovat pouze za předpokladu, že se získá dotační titul, 

                        tím pádem, ta příjmová strana bude k tomu doplněna, ale ten výdaj tam už musí být  

                        naplánován, abychom vůbec mohli započít ten samotný projekt realizovat 

p.Poch-na kolik takových roků ještě máme finanční rezervu, když tady máme schodek plánovaný  

             33 mil. korun, na kolik takových let máme naspořeno 

pí Svobodová- ten schodek se nebude zvyšovat, pokud nedostaneme dotaci, tak ani ty výdaje tam nebudou, 

                         takže nedojde k tomu plnění jako takovému 

p.Poch- v tom případě jsme investičně odsouzeni, že nebudeme dělat nic 

p.Kindl-budeme dělat pouze za předpokladu dotací, ty výdaje jsou tam skutečně na investiční akce 

p.Jelínek-víme, že schodek je zhruba 30 mil., a dostali bychom dotace, kolik se vrátí zpátky peněz 

p.Kindl- podle výše dotace, dotace bývají 70, 80 procent, někde 50, 60 procent 

p.Poch-kolik investic, které máme naplánované směřuje do investic, které budou generovat městu  

            prostředky 

pí Svobodová- vzhledem k tomu, že nejsme výdělečný podnik, tak z tohoto kritéria neposuzujeme,    

                        výhodnost některých projektů 

p.Kindl-tyto investiční akce jsou kryty z daňové výtěžnosti, nevydělávají peníze, plánujeme na příští rok   

              opravu silnic, komunikací Budyně nad Ohří, Břežany, Kostelec, tyto akce nevydělávají peníze,  

              ale je to potřeba pro občany 

p.Jirsa-cyklostezka v Roudníčku na minulém zastupitelstvu byla nastíněna investice v řádu  

            1,5mil.korun, a teď v rozpočtu na rok 2025 je už 2,5mil.korun 

p.Vanča- je potřeba v rozpočtu počítat na té nákladové straně s větší částkou i z důvodu toho, aby bylo  

               možno opravdu žádat v tom kalendářním roce o tu dotaci a realizovat, ale bez dotace nebudeme  

               realizovat ani cyklostezku 

p.Jirsa-proč nebudeme v příštím roce investovat do náměstí, proč investujeme statisíce do úpravy 

            „Dolíku“, proč neinvestujeme peníze tam, kde vidíme, že by nám to něco přineslo, co to přinese  

             lidem, podnikatelům, turistům úprava „Dolíku“ 

p.Kindl- úprava okolí, zlepšení životního prostředí  

p.Snášel-proč není v rozpočtu odbahnění rybníčků v Pístech 

p.Kindl-projekt ještě není u konce, zatím nejsou vyprojektovány úpravy rybníčků, opakuji, není 

             naprojektováno 

p.Jirsa-300 tis.korun na polozapuštěné kontejnery v příměstských částek, to je pro všechny 
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p.Vanča- v příměstských částech uděláme jednotný styl, jednotný design takových zástěn jako paravanů, 

                určitě to budeme moci ještě i diskutovat, jak by to mohlo vypadat, aby to bylo ve všech částech  

                stejné 

p.Snášel-chci se zeptat na energetický management a energetickou koncepci, byl někdo osloven, a jak to 

               vypadá s tímto projektem 

p.Vanča- bylo výběrového řízení, vysoutěžila to společnost PKV, obě dvě, jak koncepci, tak management,  

                město obdrželo tři nabídky, ale není ještě zpracováno 

p.Snášel-jakou formou probíhala soutěž 

p.Vanča-na e-zakázkách, včera přišlo rozhodnutí o dotaci 

p.Snášel-plánuje město vykupovat pozemky po trase cyklostezky, nemáme je vykoupené, počítáte s tím 

p.Vanča- já jsem u toho jednání ohledně cyklostezky byl v posledních týdnech přítomen, protože  

                samozřejmě je to velice diskutabilní téma, ale já jsem měl informaci takovou, že město  

                v minulosti udělalo kroky k tomu, aby vykupovalo pozemky těchto cest, kterými je v územním  

                plánu ta cyklostezka vedená 

p.Kindl-požadujete zapsat ten váš příspěvek do návrhu rozpočtu na rok 2025 do bodu 8 

p. Snášel-navrhuji výkup pozemků v k.ú.Budyně nad Ohří, celkovém katastru Budyně nad Ohří, Písty,   

               Kostelec, abychom byli připraveni na tu výstavbu a na projektování 

p.Kindl- nemyslím si, že je to návrh k bodu na rozpočet na rok 2025, ale je to váš požadavek 

 

 

 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města Budyně nad Ohří schvaluje rozpočet Města Budyně nad Ohří na rok 2025  

v předloženém znění: Rekapitulace, která je součásti usnesení. Rozpočet příjmy a rozpočet výdaje, které 

jsou také přílohou usnesení. 

Zastupitelé města hlasovali o usnesení č. 112/2024/ZM 

Počet hlasujících:  13        Pro: 8          Proti: 4   Zdržel se: 1 

SCHVÁLENO 
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Návrh rozpočtu Města Budyně nad Ohří na rok 2025   

   

Rekapitulace příjmů a výdajů v Kč  

 Příjmy Výdaje 

Příjmy daňové 46 779 000,00 X 

Příjmy nedaňové 13 527 000,00 X 

Příjmy kapitálové 50 000,00 X 

Přijaté transfery 9 934 066,00 X 

Běžné výdaje X 71 691 773,66 

Kapitálové výdaje 
/investiční/ 

X 
31 325 000,00 

Rozpočet příjmy a výdaje 70 290 066,00 103 016 773,66 

Financování-předpokládaný 
zůstatek k 31.12.2024  
40.000 tis.Kč     

splátka úvěrů pol 8124 -574 511,88   

dofinancování rozdílu 
příjmů a výdajů ze zůstatku 
min. období 33 301 219,54   

Celkem rozpočet včetně 
financování 103 016 773,66 103 016 773,66 

Nepoužitý zůstatek 
min.období (předpoklad) 6 698 780,46   
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Návrh rozpočtu 2025 VÝDAJE     

dle funkčního členění rozpočtové skladby  (§) - závazný ukazatel  
Závazný 

ukazatel 

paragraf 

§ Text poznámka 

Rozpočet - 

výdaje 2025 

1032 

Podpora ostatních 

produkčních činností hospodaření v lese,těžba dřeva 80 000,00      

1036 

Správa v lesním 

hospodářství činnost lesního hospodáře,plány 85 000,00      

2143 Cestovní ruch infocentrum 823 000,00      

2212 Silnice 

správa,údřba,opravy včetně komunálních 

komunikací 6 295 000,00      

2219 

Ost. záležitosti pozemních 

komunikací údržba a opravy, chodníky,odst.plochy 8 170 000,00      

2221 

Provoz veřejné silniční 

dopravy běžné výdaje 150 000,00      

2310 Pitná voda   15 000,00      

2321 

Odvád. a čišt.odp.vod a 

nakládání s kaly   2 411 000,00      

2333 

Úpravy drobných vodních 

toků potoky, průtočné nádrže 600 000,00      

3111 Mateřské školy 

Závazný ukazatel příspěvek na provoz 

470.000,00 Kč 965 000,00      

3113 Základní školy 

Závazný ukazatel příspěvek na provoz 

1.196.000,00 Kč 11 761 000,00      

3141 Školní stravování 

Závazný ukazatel příspěvek na provoz 

650.000,00Kč 1 000 000,00      

3314 Činnosti knihovnické   5 763 500,00      

3315 Činnosti muzeí a galerií   605 500,00      

3319 Ost. záležitosti kultury kulturní akce, částečně hrad 1 935 000,00      

3322 

Zachování a obnova 

kulturních památek   5 125 000,00      

3326 

Poř.,zach. a obn. hodnot 

míst. kult... kapličky, křížky,apod. 398 000,00      

3341 Rozhlas a televize místní rozhlas 100 000,00      

3399 

Zálež.kultury,církví a 

sděl.prostředků občanské záležitosti 55 000,00      

3412 Sportovní zařízení   708 000,00      

3421 

Využití volného času dětí a 

mládeže dětská hřiště 400 000,00      
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3429 Ost.zájmová činnost   30 000,00      

3511 

Činnost ordinací praktic. 

lékařů   695 000,00      

3612 Bytové hospodářství   6 899 000,00      

3613 Nebytové hospodářství   2 115 000,00      

3631 Veřejné osvětlení   2 101 000,00      

3632 Pohřebnictví   713 500,00      

3635 Územní plánování   500 000,00      

3639 

Komunální služby a územní 

rozvoj j.n. 

činnost údržby,nakládání s obecným  

majetkem, nákup, prodej, pronájem 4 387 200,00      

3722 

Sběr a odvoz komunálních 

odpadů   4 481 500,00      

3723 

Sběr a odvoz ostatních 

odpadů sběr a svoz skla, plastů, papíru aj. 505 000,00      

3729 Ostatní nakládání s odpady sběrné dvory apod. 346 500,00      

3745 

Péče o vzhled obcí a 

veřejnou zeleň   7 419 000,00      

3900 

Ost.činn. související se 

služb. pro obyv.   20 000,00      

5213 Krizová opatření ochranné pomůcky apod. 70 000,00      

5272 

Činnost územních orgánů 

krizového řízení   50 000,00      

5311 

Bezpečnost a veřejný 

pořádek   2 120 000,00      

5512 Požární ochrana - dobr. část   572 000,00      

6112 Zastupitelstva obcí   3 397 000,00      

6114 Volby do parlamentu ČR   250 000,00      

6171 Činnost místní správy   15 230 000,00      

6221 

Humanitární zahraniční 

pomoc přímá Ukrajina 10 000,00      

6310 

Příjmy a výdaje z úvěr. 

finanč. operací bank.poplatky 60 000,00      

6320 

Pojištění funkčně 

nespecifikované   350 000,00      

6330 

převody vlastním fondům v 

rozpočtech úz.úrovně   převody mezi účty   

  Pol. 5342 zákl. příděl do SF 550 000,00      

  Pol. 5345 převod ze SF na ZBÚ 528 000,00      

6399 Ost. finanční operace platby daní - DPH, daň z příjmu aj. 1 500 000,00      

6402 Finanční vypořádání vratka volby do zastupitelstev krajů+senát 108 831,74      

    vratka volby do evropského parlamentu 63 241,92      

6409 Ostatní činnost j.n. rezerva 200 000,00      
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pol.5901 

Poskytované dotace jiným 

subjektům (sportovní, 

kulturní, sociální aj.) Pol. 

5901, org. 0100 Schvaluje rada-rozpočtovým opatřením 300 000,00      

  Výdaje celkem   103 016 773,66      

 

 

 

Návrh rozpočtu 2025  PŘÍJMY      

    

    členění 

RS 
Text Poznámka 

Návrh rozpočtu 

2025 

Třída 1 Daňové příjmy celkem závazný ukazatel 46 779 000,00 

    

Třída 2 

paragraf/§/ 

závazný 

ukazatel 

Příjmy nedaňové   
Návrh rozpočtu 

2025 

0 spl.pů jč ek pol. 2460 5 000,00 

1032 
Podpora ostatní čh prodůkč ní čh č inností -
os etr ova ní  lesa prodej dr eva 180 000,00 

2143 Cestovní  růčh 
pr í jmy z prodeje zboz í  a 
slůz eb-infočentrům 210 000,00 

2219 Ostatní  za lez itosti pozemní čh komůnikačí  na jemne  odst.pločha 51 000,00 

2321 
Odva de ní  a č is te ní  odpadní čh vod a nakla da ní  s 
kaly vy voz splas kovy čh vod 300 000,00 

3111 Mater ske  s koly pr epl.energií , odvody 50 000,00 

3113 Za kladní  s koly pr epl.energie, odvody 30 000,00 

3141 Š kolní  stravova ní  pr eplatky energií , odvody 20 000,00 

3314 C innosti knihovničke  pr í jmy z poskytova ní  slůz eb 30 000,00 

3315 C innost můzeí  a galerií  pr í jmy z poskytova ní  slůz eb 500 000,00 

3319 Ostatní  za lez itosti kůltůry pr í jmy z poskytova ní  slůz eb 500 000,00 

3322 Začhova ní  a obnova kůltůrní čh pama tek 
pr í jmy z prona jmů, 
pr epl.energií  40 000,00 

3341 Rozhlas a televize-mí stní  rozhlas a kab.televize   5 000,00 

3412 Športovní  zar í zení  prona jem, pr eplatky energie 200 000,00 

3511 C innost ordinačí  praktičky čh le kar ů  na jemne ,slůz by,pr epl.energií  500 000,00 

3612 Bytove  hospoda r ství  na jemne ,slůz by,pr epl.energií  8 700 000,00 
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3613 Nebytove  hospoda r ství  na jemne ,slůz by,pr epl.energií  360 000,00 

3631 Ver ejne  osve tlení  pr epl. Energií  20 000,00 

3632 Pohr ebničtví  

pr í jmy z 
posk.slůz eb,prona jmů, 
pr epl.energií  120 000,00 

3639 Komůna lní  slůz by a ů zemní  rozvoj- 

č innost ů drz by,nakla da ní  s 
obeční m majetkem-
prona jem 215 000,00 

3722 Šbe r a svoz komůna lní čh odpadů  
velkoobjemovy , vy voz 
popelnič 150 000,00 

3723 sbe r a svoz ostatní čh odpadů  sbe rny  dvů r, vy kůpy 100 000,00 

3725 
Vyůz í va ní  a znes kodn ova ní  komůna lní čh 
odpadů - 

platby EKO-KOM, Ekolapm, 
Elektrovin 350 000,00 

3900 
Ostatní  č innosti soůvesejí čí  se slůz bami pro 
obyvatelstvo dovoz obe dy-dů čhodči 30 000,00 

5311 Bezpeč nost a ver ejny  por a dek- me stska  poličie pokůty 20 000,00 

5512 Poz a rní  očhrana - dobrovolna  č a st pr epl.vyů č t.energí í ,dohledy 20 000,00 

6171 C innost mí stní  spra vy 
pr í jmy z posk.slůz eb, 
sankč ní  platby, pr epl.energií  50 000,00 

6310 Obečne  pr í jmy a vy daje z finanč ní čh operačí  
pr í jmy z ů roků  na 
bank.ů č tečh 750 000,00 

6320 Pojis te ní  fůnkč ne  nespečifikovane  Pr ijate  pojistne  na hrady 20 000,00 

6409 Ostatní  č innosti jinde nezar azene  
hal.vyrovna ní ,nezar aditelne  
pr í jmy 1 000,00 

Třída 2 Nedaňové příjmy celkem   13 527 000,00 

 

 

Třída 3 Příjmy kapitálové   
Návrh rozpočtu 

2025 

Třída 3 
Kapitálové příjmy 

celkem 
závazný ukazatel 

50 000,00 

 

Třída 4 Přijaté transfery   

Návrh 

rozpočtu 2025 

pol.      UZ       

4111   98193 

Neinv.přijaté transfery ze všeob.pokl.správy 

státního rozpočtu 

Volby do 

evropského 

parlamentu 0,00 

4111   98368 

Neinv.přijaté transfery ze všeob.pokl.správy 

státního rozpočtu 

Volby do krajských 

zastupitelstev a 1/3 

senátu 0,00 
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4111   98071 

Neinv.přijaté transfery ze všeob.pokl.správy 

státního rozpočtu 

Volby do 

parlamentu 200 000,00 

4112 

Neinvestiční přijaté transfery ze st.rozpočtu v 

rámci souhr.dot.vztahu výkon státní správy 850 000,00 

4116   12002 Ost. neinv. transf. ze státního rozpočtu 

Revitalizace 

synagogy 2 190 519,00 

4116   07001 Ost. neinv. transf. ze státního rozpočtu 

oprava pomníku 

obětem 1.sv.války v 

Kostelci 0,00 

4116   34054 Ost. neinv. transf. ze státního rozpočtu 

Kostel sv. Václava-

oprava varhan, 

oprava Špýcharu 0,00 

4116   22023 Ost. neinv. transf. ze státního rozpočtu 

Energetická 

koncepce 450 000,00 

4118    

95032 Neinvestiční převody z Národního fondu 

Revitalizace 

synagogy 0,00 

4121 Neinvestiční přijaté transfery od obcí 

příspěvky požární 

ochrana 100 000,00 

4122 Neinvestiční,investiční přijaté transfery od krajů 

ocenění 2.místo 

Zlaté cimbuří 0,00 

4122    

00092 Neinvestiční,investiční přijaté transfery od krajů 

Průtoková dotace 

Základní škola 

Budyně n.O. 0,00 

4122    

00101 Neinvestiční,investiční přijaté transfery od krajů 

oprava komunikace 

Poplužní 0,00 

4122    

00022 Neinvestiční,investiční přijaté transfery od krajů Vybavení hasiči 0,00 

4122    

00095 Neinvestiční,investiční přijaté transfery od krajů 

hudební festival 

Budyňský poutník 0,00 

4213   15974 Ministerstvo životního prostředí 

Snížení energetické 

náročnosti MŠ 0,00 

4213   90505 Státní fond životního prostředí 

Snížení energetické 

náročnosti ŠJ 0,00 

4213    

91628 Státní fond životního prostředí Výměna svítidel 5 065 547,00 

4216 Ministerstvo životního prostředí 

Lokální výstražný a 

varovný systém 0,00 

4218    

95531 Investiční přijaté dotace  Fondy EHP 2014-2021 

Revitalizace 

synagogy 0,00 

§6330   0107 Převody SF   1 078 000,00 

Třída 4 Přijaté transfery celkem   9 934 066,00 
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Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města Budyně nad Ohří schvaluje v souladu s § 102 odst. 2 písm. a) zákona č. 128/2000 Sb., 

o obcích kompetenci radě města k provádění jednotlivých rozpočtových opatření v následujícím rozsahu: 

Přesun ze schváleného objemu finančních prostředků na poskytování individuálních dotací z paragrafu  

6409 org. 0100 do jakéhokoliv výdajového paragrafu, dle poskytovaných dotací.   

Schválená rozpočtová opatření radou města budou předložena na nejbližším jednání zastupitelstva města.  

Toto usnesení je platné do schválení nového rozpočtu.  

Zastupitelé hlasovali o usnesení č. 113/2024/ZM 

Počet hlasujících: 13          Pro:  8       Proti:   3   Zdržel se: 2 

SCHVÁLENO 
 

 

9. Návrh střednědobého výhledu rozpočtu na období 2026-2028 

      Zastupitelům byl předložen návrh rozpočtového výhledu města na rok 2026-2028.  

Návrh střednědobého výhledu rozpočtu vychází z finančních možností a potřeb města. Je zpracován 

v členění tříd dle rozpočtové skladby, splátek úvěrů a předpokladu financování.  Do výhledu byly 

zpracovány zejména provozní výdaje a případné nutné opravy a investice.  

V současné době město splácí dva úvěry, které byly použity na výstavbu a rekonstrukci bydlení.  

V roce 2024 byl doplacen úvěr na rekonstrukci domu čp. 378-380, v roce 2025 bude doplacen úvěr  

na rekonstrukci domu čp. 381-382 a úvěr na rekonstrukci domu čp. 345 je smluvně uzavřen se splátkami 

do roku 2032. Návrh byl zveřejněn na úřední desce dne 25.11.2024.  

K předloženému návrhu nebyla do 6.12.2024 předložena žádná připomínka. 

 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města Budyně nad Ohří schvaluje Střednědobý výhled rozpočtu města Budyně nad Ohří  

na období 2026–2028, dle předloženého návrhu. 
Zastupitelé města hlasovali o usnesení č. 114/2024/ZM 

Počet hlasujících:  13        Pro:   9        Proti:    3  Zdržel se: 1 

SCHVÁLENO 

 

10.Čerpání příspěvku na provoz zřízených příspěvkových organizací 

     Při kontrole čerpání schváleného příspěvku na provoz příspěvkových organizací zřízených městem 

Budyně nad Ohří k 31.10.2024 bylo zjištěno:  

Mateřská škola Budyně nad Ohří nedočerpá částku 310.000,- Kč, jako závazný ukazatel na spotřebu energií  

o 130.000,- Kč, proto ředitelka mateřské školy požádala radu města dne 2.12.2024 o snížení závazného 

ukazatele na energie na částku 180.000,- Kč. Přičemž celková částka příspěvku na provoz se nezmění 

(562.600). 

Školní jídelna Budyně nad Ohří nedočerpá částku 470.000,- Kč, jako závazný ukazatel na spotřebu energií  

o 184.000,- Kč. Proto ředitelka školní jídelny požádala radu města dne 2.12.2024 o snížení závazného 

ukazatele na energie na částku 286.000,-Kč, a celkovému snížení příspěvku na provoz na 650.000,00 Kč. 

Základní škola Budyně nad Ohří čerpá příspěvek na provoz rovnoměrně, % čerpání odpovídá vykazovanému 

období. Příspěvek na provoz tak zůstává beze změny. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města Budyně nad Ohří bere na vědomí čerpání příspěvků na provoz zřízených 

příspěvkových organizací k 31.10.2024.  

Zastupitelé města hlasovali o usnesení č. 115/2024/ZM 

Počet hlasujících:   13       Pro:  11         Proti:   0   Zdržel se: 2 

SCHVÁLENO 
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11.Majetkové záležitosti  

 

11 a) Návrh smlouvy na bezúplatný převod pozemků p.p.č 1491/10 a 1491/11, k.ú. Budyně nad Ohří  

         (Správa železnic, státní organizace) 

 

      Město Budyně nad Ohří obdrželo od Správy železnic, státní organizace návrh smlouvy na bezúplatný 

převod pozemku p.č. 1491/10- jiná plocha, ostatní plocha  o výměře 22 m2 a pozemku p.č. 1491/11 – 

ostatní komunikace, ostatní plocha  o výměře 87 m2, oba v k.ú. Budyně nad Ohří, Rada města  

Budyně nad Ohří souhlasí s převodem pozemků. 

 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města Budyně nad Ohří schvaluje bezúplatný převod pozemků p.č. 1491/10  

o výměře 22 m2 a 1491/11 o výměře 87 m2 v k.ú. Budyně nad Ohří, a pověřuje starostu města  

podpisem smlouvy.  

Zastupitelé města hlasovali o usnesení č. 116/2024/ZM 

Počet hlasujících: 13         Pro:  13         Proti:    0  Zdržel se: 0 

SCHVÁLENO 

 

 

 

11 b) Nabídka odkupu pozemku p.p.č. 116/1, v k.ú. Budyně nad Ohří (Federace židovských obcí) 

 

      Město Budyně nad Ohří oslovilo Federaci židovských obcí jako majitele pozemku č. 116/1 - zahrada 

v k.ú. Budyně nad Ohří, s žádostí o prodej tohoto pozemku. Federace židovských obcí souhlasí s prodejem, 

a nabízí městu Budyně nad Ohří k odkupu pozemek p.č. 116/1 – zahrada o výměře 143 m2 v k. ú.  

Budyně nad Ohří za cenu 450,- Kč/m2, tj. 64.350,- Kč bez DPH, vlastník nemovitosti není plátcem DPH. 

Rada města doporučuje koupi pozemku. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města Budyně nad Ohří schvaluje koupi pozemku p.č. 116/1 - zahrada  

v k.ú. Budyně nad Ohří o výměře 143 m2 a pověřuje starostu města podpisem smlouvy. 

Zastupitelé města hlasovali o usnesení č. 117/2024/ZM 

Počet hlasujících:  13        Pro:    13       Proti:    0  Zdržel se: 0 

SCHVÁLENO 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města Budyně nad Ohří schvaluje cenu pozemku p.č. 116/1 – zahrada 

v k.ú. Budyně nad Ohří o výměře 143 m2 za cenu 450,00 Kč/m2 bez DPH, tj. 64.350,00 Kč bez DPH. 

Zastupitelé města hlasovali o usnesení č. 118/2024/ZM 

Počet hlasujících:  13        Pro:    13       Proti:   0   Zdržel se: 0 

SCHVÁLENO 
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11 c) Nabídka odkupu části pozemku v k.ú. Budyně nad Ohří na ploše v PZV 4 

     Město Budyně nad Ohří obdrželo od p.Ch. nabídku odkupu části pozemku p.č. 754 – orná půda v k.ú. 

Budyně nad Ohří, celková výměra pozemku je 10.506 m2. Jedná se o /p.č. 754/2 – orná půda  

v k.ú. Budyně nad Ohří, dle rozdělovacího plánu č. 812-582/2024 ze dne 29.11.2024 o výměře 1.814 m2. 

Navrhovaná cena pozemku je 550,00 Kč za m2, tj. 997.700,00 Kč, včetně DPH.  

 

 

Rozprava: 

 

p.Vanča- poté, co jsme na zastupitelstvu města diskutovali nad stavební uzávěrou v průmyslové zóně, 

               a tím pádem uzavřením veškerých investic v této lokalitě, nás oslovil vlastník pozemku s tím,  

               že by nám byl ochoten odprodat část svého pozemku, která by dávala městu, tak i jemu,  

               možnost dalšího případného rozvoje v průmyslové zóně, já si myslím, že touto liniovou  

               parcelou, bychom mohli jednat o případných realizacích, nebo případných jednání  

               s investory, co v té zástavbě, v té průmyslové zóně nechceme. Byla to samozřejmě aktivita  

               i vlastníka nemovitosti, protože i oni si samozřejmě uvědomují, že stavební uzávěra na jejich   

               pozemcích je pro ně kontraproduktivní 

             - město samozřejmě také nechce plně uzavřít průmyslovou zónu pro další rozvoj města. 

p.Snášel-záměr, který jsme si tady minule odsouhlasili, že rada měla pořídit stavební uzávěru, takže rada 

               uznala, že nebude pořizovat stavební uzávěru, o které rozhodlo zastupitelstvo 

p.Vanča-rada byla pověřena, abychom započali práce na stavební uzávěře, na následujících jednání rady  

               jsme tuto záležitost probírali, podklady od pí K., K., i z jiných institucí, nebo od  

               pana O., starosta předkládal radě, a k tomu nám přišla tato nabídka odkupu pozemku se kterou 

               jsme pracovali 

p. Snášel-vy si myslíte, že koupí pruhu pozemku, že tím zabráníme developerskému využití těch  

                pozemků v průmyslové zóně 

p.Kindl- zastupitelstvo na minulém jednání nerozhodlo o pořízení stavební uzávěry, pověřilo mě, abych 

               předložil radě k tomu podklady, tady je ukazuji, a vám jsem je také zaslal, takže jsme o té uzávěře 

               jednali, a rada nerozhodla o pořízení uzávěry 

             -dále bych chtěl říct, že územní plán byl pořizován od roku 2002 a byl schválen, a jeho platnost   

               nabyla dne 30. května 2008, takže 16 let je v platnosti územní plán i se všemi dokumenty, co tam 

               jsou, stejně tak průmyslová zóna V4, a všechny další průmyslové zóny, diskutujeme o nějakých,  

               nekonkrétních halách, přitom rozvoj Budyně nad Ohří je naplánován od roku 2008 

p.Poch- zastupitelstvo se shodlo na tom, že chceme podporovat průmyslovou zónu, že tam chceme malé  

              a střední podniky, a minulé zastupitelstvo v rámci debaty vykrystalizovalo, že budete jednat 

              o stavební uzávěře, to byl úkol, který jste dostal, na žádném dalším zápisu jednání rady  

              se nerozhodlo o tom, že máte přestat jednat, vyvíjet činnost nebo, že rada rozhodla o tom,  

              že se uzávěra pořizovat nebude.  

p. Kindl-rada nerozhodla o pořízení 

p.Poch-proč je problém, vyřešit problém s průmyslovou zónou regulačním plánem, regulační plán nebo 

            stavební uzávěra je věc, která je vyřešena během dvou pracovních dnů, jeden den bude malovat 

zpracovatel, a jeden den tomu právníci připraví příslušnou textaci, nákladově to bude stát  

            cca 150 tis., a budeme mít vyřešeno  

           -pokud se objeví skvělý investor se skvělým nápadem, tak můžeme zrušit, nebo udělit vyjímku  

            změřili jste si, jak velký bude prostor, který investorům zbyde, pokud se rozhodneme tuto  

            nudličku koupit?  

- jediné, co se stane je, že ten investor bude muset ty baráky pootočit, pořád tam zbývá 160 m  

na šířku té budovy, o délce ani nemluvím, ten problém se odkoupením nudličky nevyřeší, a navíc  

to bude drahá záležitost. 



18 
 

 

 

p.Kindl-pokud chce někdo změnit územní plán na ploše myslím 35 ha pozemků, kde je plánovaná 

průmyslová zóna V4, tak je k tomu potřeba dodat relevantní důvodovou zprávu, a ne jen navrhnout 

na zastupitelstvu, my nechceme obrovské haly a změňte územní plán 

p.Poch-všichni zastupitelé se na minulém zastupitelstvu shodli, že tam takové haly nechceme, uzávěrou  

získáte čas, abyste mohli připravit změnu územního plánu, a byl konečně zpracovaný správně 

p.Snášel- konkrétní nabídky s nějakou vizualizací byly dvě, co se děje je, že změny v katastru nastávají, 

               přicházejí sem spekulanti, kteří odkoupí část pozemku, kde je mnoho vlastníků, a pak je postupně  

               vytlačují, došlo ke koupi jednoho z těch pozemků v průmyslové zóně firmou, která nemá jasnou  

               vlastnickou strukturu, nevíme kdo to je, a my se musíme chovat opatrně 

              -na minulém zastupitelstvu náš původní návrh zněl, pojďme přijmout regulační plán, po diskuzi  

               jsme řekli, regulační plán ne, a my jsme odsouhlasili pátou změnu územního plánu, než pátá 

               změna územního plánu vejde v platnost, tak na tu dobu se pořídí stavební uzávěra, řekněte,  

               jak koupě tohoto pozemku zajistí to samé, co stavební uzávěra 

p.Kindl-ten záměr odkupu tohoto pozemku měl za úkol rozdělit plochu, tak aby tam obrovská hala nestála,   

             byl to návrh na záměr 

p.Poch-kdyby se našel jiný člověk, který by měl pozemky v jiné části, udělal by jinou nudličku, tak 

bychom ji koupili také? Třeba v hale č. 2,3,4? 

p,Kindl-ne, průmyslová zóna V4 je dělaná v územním plánu tak, že nejprve bude zastavěna ta první  

             etapa, pak druhá a třetí, nemá logiku kupovat pozemky v druhé a třetí etapě, když není zastavěná   

             první etapa 

p.Snášel-není to územní plán, není to jasně řečeno, není závazná, máte etapu 1,2,3 

p.Kindl- mýlíte se, ta je závazná, když nebude zastavěná první etapa, nebude se pokračovat na druhé,  

              komunikoval jsem s paní K.,  a tak to je 

p.Snášel- dozvěděli jsme se týden před zastupitelstvem tento návrh, za tři měsíce se nic nestalo, radnice   

               nepracovala na stavební uzávěře, a jestli se zastupitelům toto řešení líbí 

pí Doušová-rada a starosta pracovali na stavební uzávěře, a v poslední době došlo k návrhu na ten odkup, 

                   myslím si, že cesta rozdělí pozemek na dvě části, kdyby na větším kuse mohla vzniknout   

                   firma třeba ve velikosti „Segnoru“, a podporujeme ty středně větší podnikatele, které     

                   bychom tam chtěli mít, a tím rozdělením zamezit postavení velkých hal 

p.Poch-kolik malých investorů jsme za 15 let získali 

p.Kindl-nemohu vám to říct, já tu informaci, kterou ode mne požadujete, nemám, územní plán je od roku 

2008 

pí Doušová-je jedno, že nebyli investoři 

p.Poch-pokud se vyskytne investor, kterého my schválíme, tak mu můžeme kdykoliv udělat vyjímku, 

            a může tam realizovat svůj záměr 

pí Doušová-ale může být i investor, kterého nechceme 

p.Poch- proto chceme uzávěru 

pí Doušová-uzávěra je na nějakých 6 let, nedá se jen tak zrušit 

p. Poch-dá se zrušit, rada města může udělit vyjímku 

p.Jelínek-stavební uzávěra jde udělat na určité části pozemků, aby tam mohly vzniknout malé podniky 

p.Kindl-rozhodli jsme o pořízení páté změny územního plánu s regulačními prvky v průmyslové zóně V4 

             předpokládám, že ty prvky tam budou zaneseny 

p.Jirsa- co nám předložil ten pán všechno za dokumenty, přišel s tím, že má pozemek, oddělí metr pruhu, 

             a bude nás to stát milion, přinesl oddělovací plán, že to má podaný 

p.Kindl-je to návrh 

p.Vanča-přišel s nabídkou prodeje pozemku 

p.Jelínek-máte nějaké zájemce, kteří chtějí tady udělat ten podnik 
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p. Kindl-nevím o nich 

p. Jelínek-chcete tady ty velké haly 

p.Kindl-nechci tady haly 

             

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města Budyně nad Ohří schvaluje koupi části pozemku p.č. 754 – orná půda  

v k.ú. Budyně nad Ohří o výměře 1.814 m2, a pověřuje starostu města podpisem smlouvy. 

Zastupitelé města hlasovali o usnesení č. 119/2024/ZM 

Počet hlasujících: 13         Pro: 6          Proti:    6  Zdržel se: 1 

NESCHVÁLENO 

 

 

Návrh nebyl přijat. 

 

Starosta vyhlásil v 19:59 hodin 10 minutovou přestávku. 

 

 

Starosta opět zahájil jednání ve 20:13 hodin. 

 

 

 

12. Rozpočtová opatření   

      

12 a) Rozpočtová opatření schválená radou 

 

      Radou města byla schválena rozpočtová opatření týkající se poskytovaných dotací.  

 

Rozpočtové opatření  

č.RO/2024/013 – Český svaz včelařů ve výši 3.000,00 Kč 

    - MŠ – příměstské tábory ve výši 22.044,00 Kč 

     

č. RO/2024/014 – spolek Život pro mláďata ve výši 6.000,00 Kč 

 

č. RO/2024/015 – spolek Život pro mláďata ve výši - 6.000,00 Kč 

 

č. RO/2024/016 – Sbor dobrovolných hasičů Budyně nad Ohří - 5.850,00 Kč 

  

    

Připomínky: 

Veřejnost: bez připomínek 

Zastupitelé: bez připomínek 
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Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města Budyně nad Ohří bere na vědomí rozpočtové opatření č.RO/2024/013, RO/2024/014, 

RO/2024/015 a RO/2024/016 schválené radou města. 

Zastupitelé města hlasovali o usnesení č. 120/2024/ZM 

Počet hlasujících:  13        Pro:    13       Proti:    0  Zdržel se: 0 

SCHVÁLENO 

 

 

12 b) Návrh rozpočtového opatření č. RO/2024/017 

     Zastupitelé obdrželi rozpis jednotlivých položek rozpočtového opatření č.RO/2024/017  

a celkovou rekapitulace příjmů a výdajů.  

 

Tímto rozpočtovým opatřením došlo k: 

- navýšení příjmů o 5.594.500 Kč 

- navýšení výdajů o 160.000,00 Kč  

- financování se snížilo o 5.434.500,00 Kč 

Příjmy celkem     81.946.502,33 Kč 

Výdaje celkem   97.833.740,00 Kč 

Návrh rozpočtového opatření RO/2024/017 před změnami projednal finanční výbor dne 4.12.2024  

bez připomínek. 

Schválený návrh rozpočtového opatření bude zveřejněn dle zákona na úřední desce do 30-ti dnů od jeho 

schválení. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města Budyně nad Ohří schvaluje rozpočtové opatření č. RO/2024/017. 

Zastupitelé města hlasovali o usnesení č. 121/2024/ZM 

Počet hlasujících:13          Pro:   13        Proti:   0   Zdržel se: 0 

SCHVÁLENO 

 

13. Podání žádosti o dotaci na opravu Pomníku padlých z I. světové války, k.ú. Písty 

      Starosta Ing. Petr Kindl předložil návrh na podání žádosti, o dotaci na Ministerstvo obrany na opravu 

Pomníku padlých z 1. světové války v Pístech. V dotačním titulu financuje Ministerstvo obrany  

až 80 % nákladů a spoluúčast města je minimálně 20 % nákladů na opravu. Město zadalo vypracování 

rozpočtu na opravu pomníku. Z tohoto dotačního titulu byl v letošním roce opravován Pomník padlých  

z 1. světové války v obci Kostelec nad Ohří. Dotace z Ministerstva obrany byla 180.000,- Kč.  

Oprava pomníku v Kostelci nad Ohří je zcela dokončena. 

 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města Budyně nad Ohří schvaluje podání žádosti o dotaci a investiční záměr k realizace akce 

„Oprava Pomníku padlých z 1. světové války v k.ú. Písty“. Zároveň zastupitelstvo města schvaluje finanční 

spoluúčast města do výše 70.000,- Kč, a pověřuje starostu podpisem smlouvy. 

Zastupitelé města hlasovali o usnesení č. 122/2024/ZM 

Počet hlasujících: 13         Pro:   13        Proti:    0  Zdržel se: 0 

SCHVÁLENO 
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14. Podání žádosti o neinvestiční dotaci k Ústeckému kraji z programu Podpora regionální kulturní  

      činnosti na rok 2025  

      V prosinci 2024 bude Ústeckým krajem vyhlášena výzva k podání žádosti o neinvestiční dotaci 

z programu Podpora regionální kulturní činnosti na rok 2025. Termín pro podání žádosti je stanoven  

na leden 2025. Město Budyně nad Ohří plánuje podat žádost o tuto dotaci, která bude vázána k jubilejnímu 

30. ročníku hudebního festivalu Budyňský poutník, jenž se koná v roce 2025. 

Cílem žádosti je získání finančních prostředků na podporu realizace tohoto významného kulturního 

projektu, který přispívá k propagaci města, regionální kultury a zapojení místní komunity do kulturního 

dění. 

 

 

Návrh usnesení:  

Zastupitelstvo města schvaluje podání žádosti k Ústeckému kraji z Programu: „Podpora regionální kulturní 

činnosti na rok 2025“, schvaluje spoluúčast z rozpočtu města ve výši max. 300. 000,- Kč, a pověřuje starostu 

podpisem smlouvy. Zastupitelstvo si nevyhrazuje další pravomoci v samostatné působnosti města v této 

záležitosti, které spadají do kompetence rady dle § 102, zákona o obcích. 

Zastupitelé města hlasovali o usnesení č. 123/2024/ZM 

Počet hlasujících:  13        Pro:  11         Proti:   1   Zdržel se: 1 

SCHVÁLENO 

 

15. Informace starosty o činnosti rady 

     Zastupitelé města obdrželi zápisy rady města č. 17-22/2024 před jednáním zastupitelstva města  

Budyně nad Ohří. Starosta se dotázal zastupitelů na připomínky k zápisům rady. 

 

Rozprava: 

pí Opalecká-co se děje s mostkem, měl by již být opraven 

p.Kindl-materiál už máme, pracuje na to naše pracovní parta, část je již vyměněna 

pí Opalecká-bylo by možné tam dát nějaké dopravní označení v době opravy lávky 

p.Kindl-ano, máme zaznamenané 

p.Jelínek-zapsal bych, aby to bylo do Vánoc hotové z důvodu návštěv a procházek, je to nebezpečné  

                pro chodce 

p,Kindl-požádám, aby to bylo vyřízeno co nejdříve 

p.Snášel-zeptám se na veřejné osvětlení, na návsi nám tam vznikl „antoníček“, kdy dojde k jeho odstranění 

p.Vanča-vznikl z důvodu křížení trasy kabelového vedení, bylo potřeba rozdělení, v lampě by nebylo možno 

               to přepojit, uvidíme, jestli to bude možno svést do té lampy 

p.Snášel-proč se to neudělalo najednou 

p.Vanča- tři lampy, tím rozšířením toho osvětlení, za prvé, nebylo to v projektu spojené s výměnou veřejného 

                osvětlení, protože to nebyly dotační světla, je potřeba mít na ty tři světla stavební povolení, a to 

                nemáme 

p.Snášel-můžeme počítat s tím, až získáte stavební povolení, že to zmizí 

p.Vanča-je to jedna z možných variant 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města Budyně nad Ohří Zastupitelstvo města Budyně nad Ohří bere na vědomí informace 

starosty o činnosti rady. 

Zastupitelé města hlasovali o usnesení č. 124/2024/ZM 

Počet hlasujících:  13        Pro:  13         Proti:   0   Zdržel se: 0 

SCHVÁLENO 
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16. Různé 

 

p.Poch- k té studii sídliště, je to bezvadný a kvituji to, že taková studie vznikla, mám jedinou 

              připomínku, jedno řešení, poprosit autorky o dořešení komunikace podél domů, strouhy 

             a dozadu na rybník, žádná komunikace tam není 

p.Kindl- je to návrh, určitě o tom dál budeme jednat, jednali jsme na radě a nebylo to úplně jednoznačné,  

              že tento návrh bude realizován, v současné době je sídliště průjezdné jak autem, tak pro  

              záchranku, i hasiče, atd., hasiči už se k takovým návrhům nevyjadřují, má to na starosti stavební 

              úřad, zašlu návrh na stavební úřad, aby se k tomu vyjádřil, a pokud tedy schválí zneprůjezdnění  

              sídliště, budeme dál o tom jednat, a předložíme i ten návrh obyvatelům sídliště 

p.Vanča-studie neřeší případné kolize, jako záchranku, hasiče, otáčení se se svými vozy, atd. 

p.B.- já bych se chtěl, prosím vás, zeptat, asi všichni víme, že je obnovené řízení na elektrárnu na našem 

         jezu, jestli rada, k tomu budeme dávat nějaké vyjádření krajskému úřadu nebo případně už dala,  

         protože myslím si, že primárním naším zájmem je, aby to tam pořád ještě nebylo 

p.Kindl- na městský úřad přišel dopis z krajského úřadu, že je možnost nahlédnout do dokladů  

             a dokumentů, které jsou shromážděny na krajském úřadu, nerozhodli jsme o tom na radě, jestli  

             se k tomuto budeme vyjadřovat 

p.B.- já bych teda se přimluvil za to, abyste se vyjádřili, ten termín tuším zítra končí, takže by to 

         chtělo rychle 

p.Kindl- myslím si, že do pátku je možnost nahlédnout do těch dokladů 

p.B.- každopádně to bude jedno z podpůrných stanovisek proti tomu, protože ten projekt 

         co je, tak se nezměnil prakticky vůbec, je to pořád ta „prasárna“, která tam vždycky byla 

       - já si myslím, že ty lidi na Krajském úřadě, který to vlastně opakovaně povolují, tak jim prostě  

         nedochází, že jedna věc je elektrárna někde v nějakém starodávném mlýně, kterých je tady všude  

         plno, a druhá věc je zlikvidovat takové nedotčené místo pro rekreaci, oni pořád nechápou, že to  

         jsou úplně dvě jiné věci, a je potřeba, abychom se my tady Budyni postavili za veřejný zájem  

         náš, což je zachování toho místa pro lidi a pro rekreaci 

p.Vanča- já jsem samozřejmě v tu dobu ještě na radnici nebyl, ale obyvatele Píst se jasně vyjádřili, že  

               malou vodní elektrárnu v Pístech mít nechtějí, a město samozřejmě podpořilo to veřejné mínění  

               a to stanovisko má město i nadále stejné tak, aby chránilo zájmy svých  občanů 

p.Snášel-můžeme očekávat, že Budyně do pátku podá 

p.Vanča- do pátku k nahlédnutí, mluvili jsme s rybáři z Brozan, a my jsme byli v tom prvním kole  

                opomenuti jako dotčená obec, která se k tomu mohla přihlásit, já si myslím, že tam je  

                prodloužený termín k těm připomínkám 

p.Snášel-jde o vyjádření, že to tam nechceme 

p.Vanča-město to nechce 

 

 

17.Interpelace+18. Diskuze 

 

p.Snášel-já bych rád, až se bude projednávat územní studie veřejných prostranství, abychom se mohli  

               s těmi lidmi bavit, a případně abychom si rezervovali peníze na územní studii veřejných  

               prostranství, kterou minulý rok vypisoval kraj v hodnotě 200tis.korun, byl bych rád kdyby  

               to bylo pro celé Budyňsko, ale bylo by dobré začít aspoň dvěma katastry 

p.Kindl- myslím si, že ta studie bude zahrnovat všechno to, co jste říkal 
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p.Snášel-to nebude, protože je to územní studie veřejné zeleně, nebude zahrnovat to, co nám říká územní  

               studie veřejného prostranství, to jsou dva různé dokumenty 

p.Kindl- nemáme objednanou územní studii veřejného prostranství, za ty peníze bude podaná žádost  

              na dotaci na studii zeleně 

p.Snášel-to přišla nabídka, zkusme zažádat kraj o dotaci na studii veřejného prostranství a ty dva  

              dokumenty spolu můžou komunikovat, a pokud se dohodneme na tom, že zainvestujeme  

              dalšího půl milionu z prostředků města, tak proto zvednu ruku, protože kvalitně připravená 

              dokumentace nám velmi pomůže, až budeme bavit o páté změně územního plánu, a měli bychom  

              se bavit všichni společně, ty dokumenty budou sloužit pro pátou změnu územního plánu 

p.Jirsa-je nějaký posun ve využití domu č.p.141 

p.Vanča-poslední komunikace která byla, byla zveřejněná Ústeckým krajem-potřebnost sociálních 

              služeb, kterou jsem poslal všem zastupitelům, přišla jedna odpověď a tu podporu jsem necítil,  

              ta finanční zátěž na takovou službu tady provozovat jsme již zmiňovali, bylo by to někde kolem  

              třech milionů ročně, byla by to velká zátěž, mimo jiné, že je to velmi náročné nejen personálně  

              to udržet v provozu 

            - a samozřejmě nám to usnesení Ústeckého kraje dává možnost  na té mapě sociálních služeb  

              být, máme možnost, samozřejmě asi to nepůjde, ale na dva, na tři, na čtyři, na pět let, pakliže tam  

              budeme  nečinní, můžou se rozhodnout jinak, že nás vyškrtnou z té mapy 

 -projektem jsem se dál nezaobíral, protože jsem tam nezpatřil z vaší strany podporu, a pro mě tu  

   jistotu, abych v tom pokračoval dál 

p.Jirsa-existuje nějaká stará dokumentace 

p.Kindl-existuje zaměření skutečného stavu celého domu, celé zaměření je v digitální podobě  

p.Jirsa-můžete nám zaslat 

p.Kindl-zašlu všem zastupitelům 

p.Jirsa-chci se zeptat na Budyňské listy 

p.Vanča-nebyla zatím vůle, aby se rozjely 

p.Poch-platí pořád, že webové stránky jsou v pořádku 

p.Kindl- na webu spolupracovali pan Michal Vogel a pan Snášel, jak se se dohodli 

p.Snášel-my jsme spolupracovali dobře, ale nebyla vůle 

p.Kindl- a jaký z toho vypadl výsledek 

p.Snášel-že bychom udělali „refresh“, ale neprošlo to 

p.Kindl- na webu jsou všechny povinné informace, které má město povinně zveřejňovat 

p.Jirsa-nájemné v bytech na rok 2025 zůstává stejné jako v roce 2024 

p.Kindl-zůstává stejné 

p.Poch-neupravujeme ani o inflaci 

p.Kindl-neupravujeme o inflaci, u smluv nemáme inflační doložku 

p.Jirsa-cena za popelnice na rok 2025 zůstává stejná jako v roce 2024 

p.Kindl-zatím jsme neupravovali, nemáme podepsaný ceník mezi městem a FCC BEC 

p.Vanča-cena za popelnici pro rok 2025 zůstává stejná, jak pro podnikatele, tak pro fyzické osoby 

p.Jirsa-mohl byste mi zaslat ceník FCC BEC na rok 2025 

p.Kindl-zašleme PD domu č.p.141 a ceník FCC BEC na rok 2025 všem zastupitelům 

p.Jirsa-jsou naistalované kamery u nádraží 

p.Kindl-kamery nejsou pořízené 

pí Opalecká-probíhá již měření rychlosti 

p.Kindl- měření rychlosti zatím neprobíhá. Přibližně před dvěma týdny město obdrželo dopis od policie  

              ČR, ve kterém schválila místa, navržená strážníky městské policie, určená k měření rychlosti.  

              Dále čekáme na smlouvu o spolupráci s městem Libochovice při používání radaru. 

p.Jirsa-jestli nám můžete poslat tu smlouvu 

p.Kindl- zastupitelům zašleme smlouvu mezi městem Budyně a Libochovicemi na provoz radaru 
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p.Snášel-chci se zeptat ohledně úmrtí pracovníka úřadu, jestli vám odpověděl inspektorát práce  

               na ty vaše námitky k tomu úrazu 

p.Kindl- napsali jsme námitky, připomínky, a inspektorát odepsal, že nesouhlasí s těmi námitkami, 

              VZP požádala město o proplacení regresu, my jsme poskytli veškeré doklady naší  

              pojišťovně, což je Generali pojišťovna, ta napsala VZP, že nemají nárok na proplacení regresu,  

              a toto nám dali na vědomí, to znamená, že Generali zhodnotila, že město v ničem nepochybilo,  

              a další dopisy od VZP ani od inspektorátu bezpečnosti práce jsme nedostali 

p.Snášel-což znamená, že město nemá povinnost plnit 

p.Kindl-ne 

p.Snášel-je to uzavřená záležitost 

p.Kindl- bereme to jako uzavřenou záležitost 

p.Poch-mohu požádat o vyjádření toho inspektorátu bezpečnosti práce 

p.Kindl- myslím si, že je to tak si to citlivá záležitost, že vyjádření bezpečnosti práce, a já to budu konzultovat  

              s naším právníkem nejsem na to právě zdatný, v případě, že řekne ano, tak dostanete ty informace, 

              které chcete 

p.Poch-kompletní komunikaci o které jsem mluvil 

p.Kindl-dám dotaz na právní kancelář, zdali toto můžeme poskytovat 

p.Jirsa-chci se zeptat na Sokolovnu 

p.Kindl-od minulého jednání se nikdo neozval 

p.Poch-mám dotaz v rámci likvidace splaškových vod, řešilo se, že se snažíme najít nějakou dohodu ohledně  

            úpravy naší čističky, jak postoupila tato kauza 

p.Kindl- v říjnu proběhla schůze Severočeské vodárenské společnosti, na které jsem vystoupil s návrhem  

              zahájit projektovou činnost na čističce v Budyni nad Ohří, aby byla návozová, aby město nemuselo  

              splaškové vody svážet na čističku až do Roudnice n/L. Čistička v Budyni nad Ohří je využívána  

              přibližně na 70 % ekvivalentu, ale neznamená to, že 30 % je ještě volných k návozu.  

              Obsazenost čističky je hodnocena i podle jiných kritérií, jako je obsah dusičnanů a jiných prvků  

              v přečištěné vodě, než jen ekvivalentní počet osob. Další možností je vypouštět splaškové vody  

              svezené cisternou z místních částí do kanalizace v okrajovém místě Budyně nad Ohří.  

              V tomto případě by bylo nutné povolení od Severočeské vodárenské společnosti a evidence  

              množství takto vypouštěných splašků do budyňské kanalizace. 

p.Snášel-mám návrh, jestli by nestálo za to, pořídit lepší nábytek pro zastupitelstvo s vybavením mikrofonů 

p.Kindl-mám nabídku v emailu, pokud ji najdu, pošlu vám ji 
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19. Usnesení 

 

 

 

Bod 2 

103/2024/ZM  

Zastupitelstvo města Budyně nad Ohří bere na vědomí usnášeníschopnost dnešního zastupitelstva.  

 

Bod 3 

104/2024/ZM  

Zastupitelstvo města schvaluje program dnešního jednání. 

 

Bod 4 

105/2024/ZM 

Zastupitelstvo města Budyně nad Ohří schvaluje návrhovou komisi ve složení: 

Ing. Michal Vogel, Milena Doušová, Ing. Dagmar Opalecká. 

 

106/2024/ZM 

Zastupitelstvo města Budyně nad Ohří schvaluje ověřovatele zápisu:  

Mgr. Jaroslav Král, MUDr. Jana Rážková. 

 

107/2024/ZM 

Zastupitelstvo města Budyně nad Ohří bere na vědomí, že pracovním předsednictvem je Rada města.  

 

108/2024/ZM 

Zastupitelstvo města Budyně nad Ohří schvaluje zapisovatelku paní Veroniku Piteĺovou 

 

Bod 5  

109/2024/ZM 

Zastupitelstvo města Budyně nad Ohří bere na vědomí zprávu o kontrole  

usnesení č. 68/2024/ZM až 102/2024/ZM z minulého jednání zastupitelstva ze dne 11.09.2024. 

 

Bod 6 

110/2024/ZM 

Zastupitelstvo města schvaluje zápis z jednání zastupitelstva ze dne 11.9.2024 tak, jak byl zapsán 

zapisovatelkou a podepsán starostou, místostarostou, zapisovatelkou a jedním ověřovatelem. 

 

 

Bod 7 

111/2024/ZM 

Zastupitelstvo města Budyně nad Ohří bere na vědomí zprávu o hospodaření města  

Budyně nad Ohří k 30.9.2024.  

 

Bod 8 

112/2024/ZM 

Zastupitelstvo města Budyně nad Ohří schvaluje rozpočet Města Budyně nad Ohří na rok 2025  

v předloženém znění: Rekapitulace, která je součásti usnesení. Rozpočet příjmy a rozpočet výdaje, které 

jsou také přílohou usnesení. 

 

 

 

 

 



26 
 

Návrh rozpočtu Města Budyně nad Ohří na rok 2025   

   

Rekapitulace příjmů a výdajů v Kč  

 Příjmy Výdaje 

Příjmy daňové 46 779 000,00 X 

Příjmy nedaňové 13 527 000,00 X 

Příjmy kapitálové 50 000,00 X 

Přijaté transfery 9 934 066,00 X 

Běžné výdaje X 71 691 773,66 

Kapitálové výdaje 
/investiční/ 

X 
31 325 000,00 

Rozpočet příjmy a výdaje 70 290 066,00 103 016 773,66 

Financování-předpokládaný 
zůstatek k 31.12.2024  
40.000 tis.Kč 

    

splátka úvěrů pol 8124 

-574 511,88   

dofinancování rozdílu 
příjmů a výdajů ze zůstatku 
min. období 33 301 219,54   

Celkem rozpočet včetně 
financování 103 016 773,66 103 016 773,66 

Nepoužitý zůstatek 
min.období (předpoklad) 6 698 780,46   
 

 

 

Návrh rozpočtu 2025 VÝDAJE     

dle funkčního členění rozpočtové skladby  (§) - závazný ukazatel  
Závazný 

ukazatel 

paragraf 

§ Text poznámka 

Rozpočet - výdaje 

2025 

1032 

Podpora ostatních 

produkčních činností hospodaření v lese,těžba dřeva 80 000,00      

1036 

Správa v lesním 

hospodářství činnost lesního hospodáře,plány 85 000,00      

2143 Cestovní ruch infocentrum 823 000,00      

2212 Silnice 

správa,údřba,opravy včetně 

komunálních komunikací 6 295 000,00      

2219 

Ost. záležitosti pozemních 

komunikací 

údržba a opravy, 

chodníky,odst.plochy 8 170 000,00      

2221 

Provoz veřejné silniční 

dopravy běžné výdaje 150 000,00      

2310 Pitná voda   15 000,00      
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2321 

Odvád. a čišt.odp.vod a 

nakládání s kaly   2 411 000,00      

2333 

Úpravy drobných vodních 

toků potoky, průtočné nádrže 600 000,00      

3111 Mateřské školy 

Závazný ukazatel příspěvek na 

provoz 470.000,00 Kč 965 000,00      

3113 Základní školy 

Závazný ukazatel příspěvek na 

provoz 1.196.000,00 Kč 11 761 000,00      

3141 Školní stravování 

Závazný ukazatel příspěvek na 

provoz 650.000,00Kč 1 000 000,00      

3314 Činnosti knihovnické   5 763 500,00      

3315 Činnosti muzeí a galerií   605 500,00      

3319 Ost. záležitosti kultury kulturní akce, částečně hrad 1 935 000,00      

3322 

Zachování a obnova 

kulturních památek   5 125 000,00      

3326 

Poř.,zach. a obn. hodnot 

míst. kult... kapličky, křížky,apod. 398 000,00      

3341 Rozhlas a televize místní rozhlas 100 000,00      

3399 

Zálež.kultury,církví a 

sděl.prostředků občanské záležitosti 55 000,00      

3412 Sportovní zařízení   708 000,00      

3421 

Využití volného času dětí a 

mládeže dětská hřiště 400 000,00      

3429 Ost.zájmová činnost   30 000,00      

3511 

Činnost ordinací praktic. 

lékařů   695 000,00      

3612 Bytové hospodářství   6 899 000,00      

3613 Nebytové hospodářství   2 115 000,00      

3631 Veřejné osvětlení   2 101 000,00      

3632 Pohřebnictví   713 500,00      

3635 Územní plánování   500 000,00      

3639 

Komunální služby a územní 

rozvoj j.n. 

činnost údržby,nakládání s 

obecným  majetkem, nákup, 

prodej, pronájem 4 387 200,00      

3722 

Sběr a odvoz komunálních 

odpadů   4 481 500,00      

3723 

Sběr a odvoz ostatních 

odpadů sběr a svoz skla, plastů, papíru aj. 505 000,00      

3729 Ostatní nakládání s odpady sběrné dvory apod. 346 500,00      

3745 

Péče o vzhled obcí a 

veřejnou zeleň   7 419 000,00      
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3900 

Ost.činn. související se 

služb. pro obyv.   20 000,00      

5213 Krizová opatření ochranné pomůcky apod. 70 000,00      

5272 

Činnost územních orgánů 

krizového řízení   50 000,00      

5311 

Bezpečnost a veřejný 

pořádek   2 120 000,00      

5512 Požární ochrana - dobr. část   572 000,00      

6112 Zastupitelstva obcí   3 397 000,00      

6114 Volby do parlamentu ČR   250 000,00      

6171 Činnost místní správy   15 230 000,00      

6221 

Humanitární zahraniční 

pomoc přímá Ukrajina 10 000,00      

6310 

Příjmy a výdaje z úvěr. 

finanč. operací bank.poplatky 60 000,00      

6320 

Pojištění funkčně 

nespecifikované   350 000,00      

6330 

převody vlastním fondům v 

rozpočtech úz.úrovně   převody mezi účty   

  Pol. 5342 zákl. příděl do SF 550 000,00      

  Pol. 5345 převod ze SF na ZBÚ 528 000,00      

6399 Ost. finanční operace 

platby daní - DPH, daň z příjmu 

aj. 1 500 000,00      

6402 Finanční vypořádání 

vratka volby do zastupitelstev 

krajů+senát 108 831,74      

    

vratka volby do evropského 

parlamentu 63 241,92      

6409 Ostatní činnost j.n. rezerva 200 000,00      

pol.5901 

Poskytované dotace jiným 

subjektům (sportovní, 

kulturní, sociální aj.) Pol. 

5901, org. 0100 

Schvaluje rada-rozpočtovým 

opatřením 300 000,00      

  Výdaje celkem   103 016 773,66      
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Návrh rozpočtu 2025  PŘÍJMY      

    

    členění RS Text Poznámka 
Návrh rozpočtu 

2025 

Třída 1 
Daňové příjmy 
celkem 

závazný ukazatel 
46 779 000,00 

    

Třída 2 paragraf/§/ závazný 

ukazatel 
Příjmy nedaňové   

Návrh rozpočtu 

2025 

0 spl.pů jč ek pol. 2460 5 000,00 

1032 

Podpora ostatní čh 
prodůkč ní čh č inností -
os etr ova ní  lesa prodej dr eva 180 000,00 

2143 Cestovní  růčh 
pr í jmy z prodeje zboz í  a 
slůz eb-infočentrům 210 000,00 

2219 

Ostatní  za lez itosti 
pozemní čh 
komůnikačí  na jemne  odst.pločha 51 000,00 

2321 

Odva de ní  a č is te ní  
odpadní čh vod a 
nakla da ní  s kaly vy voz splas kovy čh vod 300 000,00 

3111 Mater ske  s koly pr epl.energií , odvody 50 000,00 

3113 Za kladní  s koly pr epl.energie, odvody 30 000,00 

3141 Š kolní  stravova ní  pr eplatky energií , odvody 20 000,00 

3314 C innosti knihovničke  pr í jmy z poskytova ní  slůz eb 30 000,00 

3315 C innost můzeí  a galerií  pr í jmy z poskytova ní  slůz eb 500 000,00 

3319 
Ostatní  za lez itosti 
kůltůry pr í jmy z poskytova ní  slůz eb 500 000,00 

3322 
Začhova ní  a obnova 
kůltůrní čh pama tek 

pr í jmy z prona jmů, 
pr epl.energií  40 000,00 

3341 

Rozhlas a televize-
mí stní  rozhlas a 
kab.televize   5 000,00 

3412 Športovní  zar í zení  prona jem, pr eplatky energie 200 000,00 

3511 
C innost ordinačí  
praktičky čh le kar ů  

na jemne ,slůz by,pr epl.energi
í  500 000,00 

3612 Bytove  hospoda r ství  
na jemne ,slůz by,pr epl.energi
í  8 700 000,00 

3613 Nebytove  hospoda r ství  
na jemne ,slůz by,pr epl.energi
í  360 000,00 

3631 Ver ejne  osve tlení  pr epl. Energií  20 000,00 

3632 Pohr ebničtví  

pr í jmy z 
posk.slůz eb,prona jmů, 
pr epl.energií  120 000,00 
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3639 
Komůna lní  slůz by a 
ů zemní  rozvoj- 

č innost ů drz by,nakla da ní  s 
obeční m majetkem-
prona jem 215 000,00 

3722 
Šbe r a svoz 
komůna lní čh odpadů  

velkoobjemovy , vy voz 
popelnič 150 000,00 

3723 
sbe r a svoz ostatní čh 
odpadů  sbe rny  dvů r, vy kůpy 100 000,00 

3725 

Vyůz í va ní  a 
znes kodn ova ní  
komůna lní čh odpadů - 

platby EKO-KOM, Ekolapm, 
Elektrovin 350 000,00 

3900 

Ostatní  č innosti 
soůvesejí čí  se slůz bami 
pro obyvatelstvo dovoz obe dy-dů čhodči 30 000,00 

5311 

Bezpeč nost a ver ejny  
por a dek- me stska  
poličie pokůty 20 000,00 

5512 
Poz a rní  očhrana - 
dobrovolna  č a st pr epl.vyů č t.energí í ,dohledy 20 000,00 

6171 C innost mí stní  spra vy 
pr í jmy z posk.slůz eb, 
sankč ní  platby, pr epl.energií  50 000,00 

6310 

Obečne  pr í jmy a 
vy daje z finanč ní čh 
operačí  

pr í jmy z ů roků  na 
bank.ů č tečh 750 000,00 

6320 
Pojis te ní  fůnkč ne  
nespečifikovane  Pr ijate  pojistne  na hrady 20 000,00 

6409 
Ostatní  č innosti jinde 
nezar azene  

hal.vyrovna ní ,nezar aditelne  
pr í jmy 1 000,00 

Třída 2 

Nedaňové příjmy 
celkem   13 527 000,00 

 

 

Třída 3 Příjmy kapitálové   
Návrh rozpočtu 

2025 

Třída 3 
Kapitálové příjmy 

celkem 
závazný ukazatel 

50 000,00 

 

 

Třída 4 Přijaté transfery   

Návrh rozpočtu 

2025 

pol.      UZ       

4111   98193 

Neinv.přijaté transfery ze všeob.pokl.správy státního 

rozpočtu 

Volby do 

evropského 

parlamentu 0,00 

4111   98368 

Neinv.přijaté transfery ze všeob.pokl.správy státního 

rozpočtu 

Volby do 

krajských 

zastupitelstev 

a 1/3 senátu 0,00 

4111   98071 

Neinv.přijaté transfery ze všeob.pokl.správy státního 

rozpočtu 

Volby do 

parlamentu 200 000,00 
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4112 

Neinvestiční přijaté transfery ze st.rozpočtu v rámci 

souhr.dot.vztahu 

výkon státní 

správy 850 000,00 

4116   12002 Ost. neinv. transf. ze státního rozpočtu 

Revitalizace 

synagogy 2 190 519,00 

4116   07001 Ost. neinv. transf. ze státního rozpočtu 

oprava 

pomníku 

obětem 

1.sv.války v 

Kostelci 0,00 

4116   34054 Ost. neinv. transf. ze státního rozpočtu 

Kostel sv. 

Václava-

oprava 

varhan, 

oprava 

Špýcharu 0,00 

4116   22023 Ost. neinv. transf. ze státního rozpočtu 

Energetická 

koncepce 450 000,00 

4118    95032 Neinvestiční převody z Národního fondu 

Revitalizace 

synagogy 0,00 

4121 Neinvestiční přijaté transfery od obcí 

příspěvky 

požární 

ochrana 100 000,00 

4122 Neinvestiční,investiční přijaté transfery od krajů 

ocenění 

2.místo Zlaté 

cimbuří 0,00 

4122    00092 Neinvestiční,investiční přijaté transfery od krajů 

Průtoková 

dotace 

Základní 

škola Budyně 

n.O. 0,00 

4122    00101 Neinvestiční,investiční přijaté transfery od krajů 

oprava 

komunikace 

Poplužní 0,00 

4122    00022 Neinvestiční,investiční přijaté transfery od krajů 

Vybavení 

hasiči 0,00 

4122    00095 Neinvestiční,investiční přijaté transfery od krajů 

hudební 

festival 

Budyňský 

poutník 0,00 

4213   15974 Ministerstvo životního prostředí 

Snížení 

energetické 

náročnosti MŠ 0,00 

4213   90505 Státní fond životního prostředí 

Snížení 

energetické 

náročnosti ŠJ 0,00 

4213    91628 Státní fond životního prostředí 

Výměna 

svítidel 5 065 547,00 

4216 Ministerstvo životního prostředí 

Lokální 

výstražný a 0,00 
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varovný 

systém 

4218    95531 Investiční přijaté dotace  Fondy EHP 2014-2021 

Revitalizace 

synagogy 0,00 

§6330   0107 Převody SF   1 078 000,00 

Třída 4 Přijaté transfery celkem   9 934 066,00 

       

 

 

113/2024/ZM 

Zastupitelstvo města Budyně nad Ohří schvaluje v souladu s § 102 odst. 2 písm. a) zákona č. 128/2000 Sb., 

o obcích kompetenci radě města k provádění jednotlivých rozpočtových opatření v následujícím rozsahu: 

Přesun ze schváleného objemu finančních prostředků na poskytování individuálních dotací z paragrafu  

6409 org. 0100 do jakéhokoliv výdajového paragrafu, dle poskytovaných dotací.   

Schválená rozpočtová opatření radou města budou předložena na nejbližším jednání zastupitelstva města.  

Toto usnesení je platné do schválení nového rozpočtu.  

 

 

Bod 9 

114/2024/ZM 

Zastupitelstvo města Budyně nad Ohří schvaluje Střednědobý výhled rozpočtu města Budyně nad Ohří  

na období 2026 – 2028, dle předloženého návrhu. 
 

Bod 10 

115/2024/ZM 

Zastupitelstvo města Budyně nad Ohří bere na vědomí čerpání příspěvků na provoz zřízených 

příspěvkových organizací k 31.10.2024.  

 

Bod 11 

11 a) 

116/2024/ZM 

Zastupitelstvo města Budyně nad Ohří schvaluje bezúplatný převod pozemků p.č. 1491/10  

o výměře 22 m2 a 1491/11 o výměře 87 m2 v k.ú. Budyně nad Ohří, a pověřuje starostu města  

podpisem smlouvy.  

 

11 b) 

117/2024/ZM  

Zastupitelstvo města Budyně nad Ohří schvaluje koupi pozemku p.č. 116/1 - zahrada  

v k.ú. Budyně nad Ohří o výměře 143 m2 a pověřuje starostu města podpisem smlouvy. 

 

118/2024/ZM 

Zastupitelstvo města Budyně nad Ohří schvaluje cenu pozemku p.č. 116/1 – zahrada 

v k.ú. Budyně nad Ohří o výměře 143 m2 za cenu 450,- Kč/m2 bez DPH, tj. 64.350,- Kč bez DPH. 

 

11 c) 

119/2024/ZM 

Zastupitelstvo města Budyně nad Ohří schvaluje koupi části pozemku p.č. 754 – orná půda v k.ú. Budyně 

nad Ohří o výměře 1.814 m2 a pověřuje starostu města podpisem smlouvy. 

NESCHVÁLENO 
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Bod 12 

12 a) 

120/2024/ZM 

Zastupitelstvo města Budyně nad Ohří bere na vědomí rozpočtové opatření č.RO/2024/013, RO/2024/014, 

RO/2024/015 a RO/2024/016 schválené radou města. 

 

12 b) 

121/2024/ZM 

Zastupitelstvo města Budyně nad Ohří schvaluje rozpočtové opatření č. RO/2024/017. 

 

Bod 13 

122/2024/ZM 

Zastupitelstvo města Budyně nad Ohří schvaluje podání žádosti o dotaci a investiční záměr k realizace akce 

„Oprava pomníku padlých z 1. světové války v k.ú. Písty“. Zároveň zastupitelstvo města schvaluje finanční 

spoluúčast města do výše 70.000,- Kč, a pověřuje starostu podpisem smlouvy. 

 

 

Bod 14 

123/2024/ZM 

Zastupitelstvo města schvaluje podání žádosti k Ústeckému kraji z Programu: „Podpora regionální kulturní 

činnosti na rok 2025“, schvaluje spoluúčast z rozpočtu města ve výši max. 300. 000,- Kč, a pověřuje starostu 

podpisem smlouvy. Zastupitelstvo si nevyhrazuje další pravomoci v samostatné působnosti města v této 

záležitosti, které spadají do kompetence rady dle § 102, zákona o obcích. 

 

 

Bod 15 

124/2024/ZM 

Zastupitelstvo města Budyně nad Ohří Zastupitelstvo města Budyně nad Ohří bere na vědomí informace 

starosty o činnosti rady. 

 

 

 

 

Návrhová komise konstatovala, že o všech předložených usnesení bylo hlasováno v průběhu jednání 

a všechna tato usnesení číslo 103/2024/ZM až 124/2024/ZM byla většinou hlasů všech zastupitelů přijata 
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19. Závěr 

 

     Závěrem starosta poděkoval všem zastupitelům a občanům za účast na veřejném zasedání a diskuzi,  

a ukončil jednání ve 21:40 hodin. 

 

 

 

 

     Ing. Petr Kindl                                        Jaroslav Vanča 

     starosta města         místostarosta 

  

 

 

 

 

 

Ověřovatelé zápisu: MUDr. Jana Rážková, Mgr. Jaroslav Král    

 

 

 

zapsala dne: 20.12.2024  Veronika Piteĺová 

    

         


